

20th Local Vessels Advisory Committee Meeting
本地船隻諮詢委員會第 20 次會議

Date : 30 June 2016 (Thursday)
日期 : 2016 年 6 月 30 日(星期四)

Time : 2:30 p.m.
時間 : 下午 2 時 30 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,
地點 : 38 Pier Road, Central
中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

AGENDA
議 程

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting
1. 通過上次會議記錄

2. Information Items
2. 報告事項
 - (i) LVAC Paper No. 5/2016 – Compulsory Third Party Risks Insurance of Local Vessels Increase on Amount of Insurance Cover
會議文件第 5/2016 號 – 本地船隻強制第三者風險保險提高投保額

 - (ii) LVAC Paper No. 6/2016 – Implementation of the Merchant Shipping (Prevention of Air Pollution) Regulation (Cap. 413P) on Local Vessels
會議文件第 6/2016 號 – 本地船隻實施《商船（防止空氣污染）規例》（第 413P 章）

 - (iii) LVAC Paper No. 7/2016 – Implementation of the Merchant Shipping (Prevention of Oil Pollution) (Amendment) Regulation 2016 on Local Vessels

會議文件第 7/2016 號 – 本地船隻實施《2016 年商船（防止油類污染）（修訂）規例》

- (iv) LVAC Paper No. 8/2016 – Implementation of the Merchant Shipping (Safety) (Signals of Distress and Prevention of Collisions) (Amendment) Regulation on Local Vessels, Cap. 369N

會議文件第 8/2016 號 – 本地船隻實施《2016 年商船(安全)(遇險訊號及避碰)（修訂）規例》，第 369N 章

- (v) LVAC Paper No. 9/2016 – Guidelines on the Verification of Gross Mass of a Container with Cargo Packed in Hong Kong

會議文件第 9/2016 號 – 在香港境內的載貨集裝箱總重量驗證指引

3. New Discussion Items
3. 新議事項

- (i) LVAC Paper No. 10/2016 – Proposed extension of survey interval of the main engine, gear box and tail shaft etc. on Class IA (> 60 people) passenger vessels

會議文件第 10/2016 號 – 第 IA 類 (> 60 人) 載客船的主機、齒輪箱和尾軸等檢驗間隔期延長方案

- (ii) LVAC Paper No. 11/2016 – Proposal to obviate the need for fitting the lifejacket lights with lifejackets on Class II vessels

會議文件第 11/2016 號 – 建議放置在第 II 類別船隻上的救生衣應無須配備救生衣燈

4. Any Other Business
4. 其他事項

5. Date of Next Meeting
5. 下次開會日期